
Informacja
Przewodniczącego Rady Miasta

o działaniach podejmowanych przez Radę od ostatniej sesji

W okresie od dnia 30 grudnia 2020 r. odbyło się 6. posiedzeń stałych Komisji Rady
Miasta.

W dniu 19 stycznia br. odbyły się posiedzenia Komisji:

• Rewizyjna

• Porządku Publicznego i Inwentaryzacji Mienia Komunalnego,

• Rodziny, Zdrowia i Ochrony Środowiska,

• Oświaty Kultury i Sportu,

• Skarg, Wniosków i Petycji,

•  Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.

Na posiedzeniach Komisji zostały rozpatrzone materiały będące przedmiotem obrad

dzisiejszej  sesji.  Komisje  rozpatrzyły  projekt  budżetu  miasta  na  rok  2021  oraz

sprawozdania z działalności  Komisji  za 2020 rok.  Opinie  Komisji  do projektów uchwał

zostaną  przedstawione  przez  Przewodniczących  Komisji  przy  rozpatrywaniu

poszczególnych punktów porządku dzisiejszych obrad.

Poza tym w omawianym okresie wpłynęły następujące interpelacje :

•  radnej Joanny Lis dotycząca  umieszczenia w budżecie miasta na rok 2021

budowy dalszego odcinka ul. Generała Maczka wraz z miejscami parkingowymi

łączącego tę ulicę z ul. Synów Pułku.

• radnej Doroty Rybaczuk dotycząca budowy sieci wodociągowej i kanalizacyjnej

przy ul. Mazurskiej i ul. Pomorskiej.

• Wiceprzewodniczącego  RM  Dariusza  Grabczuka dotyczące  uwzględnienia

w budżecie miasta 2021 r. środków:

1) pod wykup gruntów pod ulicę Poleską, 

2) na wykonanie kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w ulicy Krańcowej.

Ponadto  w dniu  14  stycznia  br.  wziąłem udział  w  uroczystościach  629.  urodzin

Miasta. Z powodu pandemii uroczystości były inne niż zwykle.  Niestety w tym roku nie

można  było  urodzin  Miasta  zorganizować  hucznych,  w  formule  dotychczas  znanej.

Obostrzenia sanitarne umożliwiły działania tylko w bardzo ograniczonym zakresie.
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W  imieniu  radnych  i  swoim  złożyłem  mieszkańcom  miasta  i  odwiedzającym  Chełm

serdeczne  życzenia.  Życzyłem by Chełm był  szczególnym  miejscem,  przyjaznym  pod

każdym względem, przyciągającym inwestorów i dynamicznie się rozwijającym. Ponadto

wszystkim  mieszkańcom  życzyłem  niegasnącego  zapału  w  realizacji  zamierzeń,

satysfakcji  z  przynależności  do  naszej  wspólnoty,  poczucia  bezpieczeństwa  i  spokoju,

a gościom życzyłem miłych chwil spędzonych w Chełmie i niezapomnianych wrażeń.

Przewodniczący Rady Miasta Chełm

    /-/  Longin Bożeński
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